
Tim Skole 

  

 

‾ 

Referat  
 
 

Skolebestyrelsesmøde: Onsdag den 29/11 2023 kl. 18-00–21.00 
 

Mødeleder: Pia 
Referent: Malene 
 

Deltagere: Jakob, Malene, Lars, Conny, Britt, Maria, Annette, 
Nanna, Pia, Hilde, Anne Mette 

 
Mad: Britt 
 

 

 

1. Tidspunkt 18.30 – 18.35 

        
Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt 
 
 
 

2. Tidspunkt 18.35 – 18.55 

 
Siden sidst – meddelelser fra: 

1. Formand og skolebestyrelsen 
2. Elevrådet  
3. Skoleledelsen 
4. Medarbejderne 
 
Til orientering: 
Ad. 1  
- Præsentation af elevråd og bestyrelse 
- Skolemælk – det er blevet vendt med brugsbestyreren 
- Rottehullet – nogle arbejder på at lave en klub for de ældste. Det vil 

foregå i GIF regi og derfor i hallen 
- Fra skoleåret 24/25 er det en mulighed for 8. klasser i Ringkøbing og 

Skjern have nogle mere praksisfaglige dage.  
- Inklusion – Det har ikke helt virket efter hensigten, men der kan ikke 

ændres på Nye veje allerede. Det gav et godt indblik.  
 
Ad. 2 
- Har ikke noget lige nu, men vil evt. lave en liste med ting, man kunne 

ønske. 
- Forslag fra elev i 6.: Pynte gavlen ved gymnastiksalen 
 
Ad. 3 



 

 

- Rotter i kælderen, der er en skadedyrsbekæmper på sagen. Der 
mangler et rottestop i kloakken.  

- Samtaler til Mettes stilling, og der er valgt en ny lærer, det meldes ud 
i løbet af ugen 

- Der er slået en stilling op som barselsvikar i børnehaveklasse 
- Birgit er stoppet, men Malene og Albert overtager de timer Line ikke 

dækker 
- VVS firmaet der har lavet ventilationssystemet er gået konkurs og fir-

maet der skulle godkende det, har fundet mange fejl, så det skal ud-
bedres.  

 
Ad. 4 
- Hee skoles 6. klasse er inviteret til at være med til Escape Room her 

på skolen 
- Frustration over manglende udredninger og lange ventelister til mø-

der. Opfordring til at bestyrelsen skriver læserbreve eller lign.  
- Vil vi have en annonce i lokalbladet Vestrum?  
 
 

3. Tidspunkt 18.55 – 19.10 

 
Fælles forældremøde og samarbejde med Hee (Britt/Jakob) 
 
Til drøftelse: 
Årligt skolebestyrelsesmøde med bestyrelsen fra Hee skole. Evt. i januar. 
Ideer til dagsordenen? 
- Samarbejde på tværs af skolerne 
- Fælles klubtilbud efter skole 
- Venskabsklasser – Conny har taget kontakt 
- Elevrådet vil gerne være nysgerrige på, hvorfor man vælger Hee eller 

Ringkøbing skole i overbygningen 
 
Beslutning 
- Britt kontakter Hee med henblik på et fælles bestyrelsesmøde 
 

4. Tidspunkt 19.10 – 19.20 

        
Støtteforeningen – Multibanen og 100.000 kr. (Britt) 
 
Til drøftelse: 
- Multibanen – lavet på skolens initiativ, der har været sponsorer på. 

Skolen står for vedligeholdelse af det 
- Støtteforening – stiftet som en støtteforening, men hvad vil vi reelt 

bruge den til. Lige nu står den kun for Sund mad. Der mangler nogle 
til at være i støtteforeningen. Der skal laves et opslag, for at få nye 
medlemmer.  

- 100.000 kr. – Der er givet 200.000 fra støtteforeningen til at udeområ-
der. Disse er brugt til legeplads for de mindste. De 100.000 skal bru-
ges til noget for de store. Skolen skal give 100.000 til noget til de 
store. Der er et ønske om der laves et dokument, der bevidner denne 
aftale.  



 

 

Beslutning  
- Bestyrelsen laver et skriv om støtteforeningen, for at flere medlemmer 
- De 100.000 figurerer i budgettet, hvilket kan bevidne at pengene er 

der. Støtteforeningen vil gerne have indflydelse på, hvad der købes. 
Elevrådet kunne komme med ønsker, må gerne tilgodese både mel-
lemtrin og overbygning 

 
 
 

5. Tidspunkt 19.20 – 19.30 

        
Læskur ved Cykelskur (Nanna) 
 
Til drøftelse: 
Kan der laves et læskur, hvor man kan vente på bussen ude foran skolen. 
Det skal undersøges, om man kan få en ved kommunen.  
 
Beslutning 
Jakob undersøger det.  
 
 

6. Tidspunkt 19.30 – 19.45 

        
Årshjul (Britt/Jakob) - Se vedlagte bilag med forslag til årshjul. Vi la-
ver en ny. 
 
Til drøftelse: 
Beslutning 
- Der er enighed om, at det er en god ide med et årshjul 
- Når politikkerne er på, er der en forventning om, at man har læst dem 

hjemme og noteret sine forslag til ændringer.  
- Malene og Jakob går principperne igennem og laver en vurdering af, 

hvilke der trænger til revurdering først.  
- De første der kan kigges på, kunne være: Lektier, sprog, terror,  
 
 

7. Tidspunkt 19.45 – 20.00 

        
Frikvarter og spisepause (Britt) 
 
Til drøftelse: 
- Der er en oplevelse af, at børnene ikke får så meget at spise, og at 

de sidder alene og spiser.  
- Der er en lærer der går rundt på lillegangen og en på mellemgangen.  
- Malene og Jakob vil tage det op med lærerne 
- Hvordan fungerer det med gårdvagterne? Det er vigtigt der er nogen, 

så børnene ved hvem de kan gå til 
 
Beslutning: 



 

 

- Det aftales at gårdvagterne fremover har en vest på, så de bliver 
mere tydelige.  

- Det skal prioriteres at der er en lærer på klassen til at spise med ele-
verne hver dag. 

 

8. Tidspunkt 20.00 – 20.10 

        
Valgperiode 2 eller 4 år (Nanna) 
 
Til drøftelse: 
- Der er valg til foråret.  
- Det ville være rart, hvis man kunne vælge om man vil i 2 eller 4 år, 

kommunalbestyrelsen skal godkende en 2-årig periode.  
 
Beslutning: 
- Jakob undersøger nærmere, hvad muligheden er og punktet kommer 

på igen 
 
 

9. Tidspunkt 20.10 – 20.20 

        
Åbent hus evaluering (Britt) 
 
Til drøftelse: 
- Der var mange mennesker på besøg 
- Der var god stemning 
- Nogle ville gerne have haft at invitationen delt endnu mere. Så flere 

følte sig velkomne.  
- Det var en stor succes, dejligt så mange gamle lærere og elever kom.  
- Der var mange tilbagemeldinger om, at det var en flot skole.  
 

 

10. Tidspunkt 20.20 – 20.30 

        
Eventuelt 
 
Til Orientering/drøftelse: 
- Den 23/5 holdes Folkeskolernes samråd her på Tim skole. Der opfor-

dres til at deltage fra bestyrelsen. Jakob deltager og fortæller lidt om 
skolen.  

- Der mangles et oversigtskort eller vejvisere over skolen ved indgan-
gen. Malene og Jakob arbejder videre med det. 

 
 
 

 
 
Her slutter det mødet med deltagelse af eleverne 
 
 



 

 

 
 
 
 
 

11. Tidspunkt 20.30 – 20.40 

        
Trivsel blandt ansatte og elever (Jakob/Malene) 
Til Orientering/drøftelse: 
- Der sker fremskridt 
- Folk er fortsat presset over flere timer og manglende støtte 
- Det har været godt at der er kommet støtte på i indskolingen og på 

mellemtrinnet 
- Der bliver set mere fremad 
- Det er positivt at der er kommet ny ledelse 
- Der bliver taget fat i børnesagerne igen, det er godt. Det har fyldt me-

get for lærerne.  
- Det har været påtalt i overbygningen, at man skal rydde op efter sig 

selv.  
 
 

12. Tidspunkt 20.40 – 20.45 

        
Budget/økonomi kort status (Jakob) 
 
Til Orientering: 
Budgettet blev gennemgået. 

 
 

13. Tidspunkt 20.45 – 20.55 

        
Orientering fra alle og eventuelt 
 
Til Orientering/drøftelse: 
- Overskuddet fra skoleboden går til 9. klasses ture, der kan max tje-

nes 1000 kr. pr. elev. Hvis overskuddet er større end det, går det vi-
dere til kommende 9. kl. Det kan være fint med en politik omkring 
skoleboden.  

- Folder med information til nye elever bl.a. med info om ture, forvent-
ningsafstemning, regler, klassekasse.  

- Klassekasser – tages op på et andet møde.   
Punktet tages op igen på det kommende møde, hvor der laves ret-
ningslinjer for ture og skoleboden. 

 


